
JAK VYBRAT TOHO PRAVÃ‰HO?
ÄŒtvrtek, 17 Ä•ervenec 2014

Ráda bych vÄ›dÄ›la, podle jakých pÅ™íznakÅ¯ poznám, Å¾e jsem JEN milenka na  pobavení a ne nÄ›co víc? (Nehledám a
nevÄ›Å™ím na hlubokou lásku a oporu do  konce Å¾ivota, sama nevím, zda já sama jsem toho schopná), ale nechci  být
pouhá "matrace".  Je mi 47 let, jsem rozvedená po dlouhém  manÅ¾elství. MÄ›la jsem pak Ä•tyÅ™letý vztah s hlubokým citem,
který ale  "nedopadl". 

 

 

 

 

 

      Mezi námi nakonec nefugovala prakticky Å¾ádná domluva, pomoc, opora, tolerance, zato byla  spousta poÅ¾adavkÅ¯ na 
mé zdokonalení. Také mi vadila kontrola pomalu kaÅ¾dého  pohybu (jasnÄ› Å¾e je to mÅ¯j subjektivní pohled), která mÄ›
naprosto mÄ›   vyÄ•erpala.       Nyní se scházím Ä•tyÅ™i mÄ›síce s novým pÅ™ítelem. ZATÍM toto v&scaron;e  funguje, umím si pÅ™edstavit
snad i souÅ¾ití (pÅ™edtím jsem mÄ›la vÅ¾dy uÅ¾ po 2  mÄ›sících jasno, Å¾e pod jednou stÅ™echou ne). Ale dost mÄ› znejistÄ›ly jeho tÅ™i 
hlavní poÅ¾adavky na partnerku:  - pÄ›knÄ› se oblékat (ale na rozdíl od  pÅ™edchozího pouhého kafrání o zmÄ›nÄ› image se mÄ›
zeptal, zda je pro mÄ›  zmÄ›na pÅ™ijatelná, jak si to mÅ¯Å¾u finanÄ•nÄ› dovolit, pomohl mi s tím a dohodli jsme  se na výbÄ›ru.
KoneÄ•né slovo patÅ™ilo mÄ›, a taky to zaplatil. - pak být klidná (  mám to brát jako - nezatÄ›Å¾ovat ho svými starostmi a
neotravovat? - a koneÄ•nÄ› porozumÄ›ní v sexu.  Taky mi - jelikoÅ¾ je v sexu dost  experimentující a zku&scaron;ený - nabídl
dal&scaron;ího kamaráda,  prý pro mé potÄ›&scaron;ení,  které mi chce dopÅ™át a na jeho citech ke mÄ› by se prý nic 
nezmÄ›nilo....   A já si nyní nevím rady,KÁÄŒA  O D P O V Äš ÄŽ :

 

Milá KaÄ•enko, 

        lítá&scaron; v tom excelentnÄ›. To, co pro chlapa jsi, si musí&scaron; rozhodnout  jen ty sama. Pokud ti to bude
vyhovovat a bude&scaron; &scaron;Å¥astná, pak je fajn  v&scaron;echno, ale pokud ti nÄ›co vadí, tak se neboj ozvat. Mj.
muÅ¾skému -  alespoÅˆ vÄ›t&scaron;inÄ› z nich - neimponuje pÅ™izpÅ¯sobivá fÅˆukniÄ•ka,  ale Å¾enská,  která víceménÄ› ví, co
chce!         Podle v&scaron;eho ti ten souÄ•asný ctitel vyhovuje - ale pÅ™eci jen si  nejsi jista v&scaron;ím - mám pocit, Å¾e ti
pÅ™eci jen trochu vadí ta jeho  nadvláda - sice tÄ› nekontroluje tak viditelnÄ›, jako ten pÅ™edchozí, ale  také by si tÄ› rád upravil
k obrazu svému... Tentokrát se na tom alespoÅˆ  finanÄ•nÄ› podílí. CoÅ¾ je také výhoda, hor&scaron;í je, kdyÅ¾ ti dá najevo, v
Ä•em  bys mÄ›la chodit, co a jak by si pÅ™edstavoval, ale ty to musí&scaron; sama  v&scaron;echno zaplatit. V tom
"spoleÄ•enství", v jakém koexistujete, je to fér.         OhlednÄ› toho  "sexuálního kamarádství": nevím, jak pÅ™esnÄ› ti to navrhnul
- zda ti  povolí nÄ›jakého dal&scaron;ího milence, nebo zda si to pÅ™edstavuje tak, Å¾e si  pÅ™ivede kámo&scaron;e, a budete
na to tÅ™i. Mj. v tomhle uÅ¾ tuplem platí to,  co jsem psala vý&scaron;e: pokud by ti to opravdu vyhovovalo a nijak nevadilo, 
nic proti gustu. Ale byla by hloupost se tÅ™eba v tomto ohledu nÄ›jak  podvolovat  "z lásky k nÄ›mu", ze strachu, abys o nÄ›j
nepÅ™i&scaron;la. To pak uÅ¾  není tvoje potÄ›&scaron;ení, ale jen a jen jeho...          A co bych ti doporuÄ•ila? Nech si to
v&scaron;echno poÅ™ádnÄ› projít hlavou a  hlavnÄ› si Å™ekni, co ti vadí, co je ti pÅ™íjemné a co nepÅ™íjemné. ProtoÅ¾e  teÄ• uÅ¾ bys se
mÄ›la rozhodovat opravdu sobecky, myslet pÅ™edev&scaron;ím na  sebe, na to, Å¾e svÅ¯j Å¾ivot si Å™ídí&scaron; sama a Å¾e by
byla hloupost se nÄ›jak  pÅ™emáhat. RozhodnÄ› se neboj mu pak svÅ¯j názor Å™íct. Jestli za to stojí,  tak to uzná. SamozÅ™ejmÄ›
záleÅ¾í na tom, jak mu to Å™ekne&scaron;, ale vÄ›Å™ mi, Å¾e  pokud bude&scaron; jednat klidnÄ› a asertivnÄ›, dopadne
v&scaron;echno dobÅ™e. Tedy dobÅ™e  i v tom pÅ™ípadÄ›, kdyby tvoje pÅ™ípadné námitky neuznal a vzal zpáteÄ•ku.         ProtoÅ¾e
pak za to nestál. :-))) MÄ›j se hezky a klidnÄ› se zas ozvi,d@niela    
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